

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

No. 19
SECRET/99/Add.1
19 September 1958

CONTRACTING PARTIES

Original: English

SCHEDULE I - AUSTRALIA

Request for Authority to Re-negotiate Certain Concessions

Addendum

The request submitted by the Government of Australia in document SECRET/99 will be considered by the Intersessional Committee at its meeting commencing on 24 September. In a further communication the Government of Australia asks that the Committee should also consider a request for authority to re-negotiate the following concessions in Part I:

Almonds: Item 78(H)(1)(2) & (3) - initially negotiated with Italy which is also the principal supplier.

The Government of Australia advised that further information will be forwarded as soon as possible.

Statistics relating to trade under the tariff items enumerated in SECRET/99 will be distributed at the opening of the meeting on 24 September.

PARTIES CONTRACTANTES

LISTE I - AUSTRALIE

Demande d'autorisation en vue de renégocier certaines concessions

Addendum

La demande présentée par le gouvernement de l'Australie sous la cote SECRET/99 sera examinée à la réunion du Comité d'intersession qui s'ouvrira le 24 septembre. Dans une autre communication le gouvernement de l'Australie a demandé que le Comité examine également une demande d'autorisation de renégocier les concessions suivantes reprises dans la partie I de la Liste I:

Amandes: Position 78 H) 1) 2) et 3) - négociées primitivement avec l'Italie qui est également le principal fournisseur.

Le gouvernement de l'Australie enverra le plus tôt possible un supplément d'informations.

Les statistiques relatives au commerce des produits énumérés dans le document SECRET/99 seront distribuées le 24 septembre à l'ouverture de la réunion.